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Referat af bestyrelsesmøde Drøsselbjerg klint  

15. april 2023 - kl. 10.00 – Hellasvej 1 

 

Deltagere:  

Ib Jensen, formand 

Ole Brinch-Nielsen, kasser 

Søren Eilsø, bestyrelsesmedlem 

Merete Christoffersen, sekretær 

 

Dagsorden: 

1. Meddelelser 
a. Nye medlemmer 

Formanden orienterede om nytilkomne i foreningen, der får velkomstbesøg med vin når de 
træffes. 

b. Hvem deltager i strandrensning fra bestyrelsen? 
Ib køber ind til strandrensning. Ib og Ole deltager i strandrensning fra bestyrelsen. 
 

2. Økonomi  
a. Regnskab 2022 

Kassereren orienterede om foreningens regnskab, der er revideret og klar til 
generalforsamlingen. 

b. Budget 2023, herunder regulering af vejfond og badebro-fond 
Kassereren fremlagde budget, hvor bestyrelsen fastholder et foreningskontingent i 2023 på 
1200 kr. Desuden er der i budget afsat midler til vejfond og en badebro-fond. Budgettet 
fremlægges til godkendelse for generalforsamlingen. 
 

3. Rabatter langs parcellerne – regler - vild med vilje? 
Der laves nogle pilotforsøg på parceller i foreningen for at se om et ”vild med vilje” på rabatter 
langs parcellen kan rummes inden for de gældende regler i foreningen. Bestyrelsen vender 
tilbage til idéen, hvis behov for tiltag. 
 

4. Stranden 
a. Badebro  

Udsættelse af foreningens badebro er aftalt med MC Marine og planlagt til starten af maj, alt 
efter vejret. 

b. Tømmerflådeansvarlig 

Foreningen søger en ny tømmerflådeansvarlig til inspektion for vedligehold samt at koordinere 
udsætning og indtagning. Foreningen har midler i budget til en håndværker til 
reparationsarbejde, hvis behov. Kandidater efterlyses under eventuelt på generalforsamlingen.  
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5. Nedkørsel – status  

Vintervejret har været skånsomt ved nedkørslen og bestyrelsen får kørt grus på den nederste 
meter fra foreningens grusbunke på Valhallavej så snart det er muligt.  

 
6. Status på drænsag i naboforening 

Naboforeningen ”Drøsselbjerg strand” og vejen i det nye område Athenesvej er i gang med at 
etablere nye dræn og har etableret en ny brønd ved Artemisvej. De nye dræn er koblet på 
vores dræn. Derfor har bestyrelsen henvendt sig til Kalundborg kommune med 
bekymringsskrivelse og undren over, hvem der har givet tilladelse til det, men sagen har 
endnu ikke fået tildelt en sagsbehandler på kommunen. Bestyrelsen følger op med 
kommunen. 

 
7. Ordensregler – tilpasning 

Ordensregler er tilpasset 2023 og udsendes til generalforsamlingen. 

 
8. Foundraiserkursus (se bilag) 

Kurset har i øjeblikket ikke interesse. 
 

9. Generalforsamling 7. maj kl. 10.00  
a) Praktisk: Basser (Søren E), øl og vand (Ib), 
b) Forslag til GF om fremtidig vedligeholdelse af nedkørslen. 

Kassereren fremlægger i forbindelse med budgettet den omkostning til vedligehold på 
nedkørslen, som bestyrelsen har indregnet i budgettet for 2023. Sker der større skader på 
nedkørslen, skal generalforsamlingen tage beslutning om udgift til reparation af nedkørsel. 
 
Dirigent: Eva Debel 
Formand (2 år): Ib Jensen. På valg (modtager genvalg). 
Kasserer (2 år): Ole Brinch Nielsen. Ikke på valg. 
Bestyrelsesmedlem (1 år): Vakant. 
Bestyrelsesmedlem (2 år): Merete Christoffersen. På valg (modtager genvalg). 
Bestyrelsesmedlem (2 år): Søren Eilsø. Ikke på valg. 
Bestyrelsessuppleant (1 år): Bo Gammelgaard. På valg (modtager genvalg). 
Bestyrelsessuppleant (1 år): Søren Foldberg. På valg (modtager genvalg). 
Revisor (1 år): Hermod Jensen. På valg (modtager genvalg). 
Revisor (1 år): Eva Debel. På valg (modtager genvalg). 
Revisor suppleant (1 år): Vakant. 
Revisor suppleant (1 år): På valg. Per Boesen. På valg (modtager genvalg). 
 
 

10. Planlægning af Sct. Hans aften – hvem gør hvad? 
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Bestyrelsen har efterlyst et festudvalg til at arrangere sommerfesten. Bestyrelsen følger op på 
dette til generalforsamlingen. Alt efter interesse for at deltage i et sådant, tager bestyrelsen 
efter generalforsamlingen stilling til arrangementets omfang. 

 
11. Næste bestyrelsesmøde i 2023? 

Bestyrelsen har planlagt deres næste møde til den 1. oktober på Asebovej 2, kl. 10 – 12. 
 

12. Evt. 

Kort dialog om vandværk og generalforsamling samt badevandskvalitet. 

 

Referent 

Merete Christoffersen 

15. april 2023 

 


